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Abstract (en)
In this system, a protective and reinforcing side wall is formed by a sole (S) of a certain height placed on the ground, above which the partition wall
(C) proper, made of panels (2), is erected. The sole (S) is produced from prefabricated modules (1) arranged end to end, each including means to
be fixed to the ground and to the neighbouring modules. The modules (1) consist of a casing open at its base and at its ends, into which casing has
been cast a block of material such as lightweight concrete or synthetic foam. <IMAGE>

Abstract (fr)
Dans ce système, un flanc de protection et de renfort est formé par une semelle (S) d'une certaine hauteur mise en place sur le sol, au-dessus de
laquelle est érigée la cloison (C) proprement dite, faite de panneaux (2). La semelle (S) est réalisée à partir de modules préfabriqués (1) disposés
bout à bout, chacun comportant des moyens pour être fixé au sol et aux modules voisins. Les modules (1) sont constitués d'une enveloppe ouverte
à sa base et à ses extrémités, dans laquelle a été coulé un bloc de matériau tel que béton léger ou mousse synthétique. <IMAGE>
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